
 
  

Dagsorden til SB-møde d. 22/11 – 2021 kl. 19.00-21.00 

 

Deltagere: Anette Brøndum, Christian Madsen, Trine Dalby, Dorthe G. Larsen, Thomas Lowes, Marianne 

Husted, Hanne List, Katja Toft, Kenneth V. Jeppesen og Charlotte Kiellberg, E 

Afbud: Morten Hansen, Elevrådet 

Ordstyrer: Anette Brøndum 

Referent: KVJ                                                                                                                              

 

 
1. Velkomst v. formanden  

Info vedr. Projekt Multihus 
(10 min.) 

Referat: 
 

Projekt Multihus er kommet på budgettet 2022-20225. 30-35 millioner er sat af til opstart af igangsætningen af 
projektet. 
Rapport omhandlende behovet for projekt Multihus udsendes snarest. 
Den bliver lagt på Aula så snart den er tilgængelig. 
 

 
2.  Nyt fra Elevrådet 

(10 min). 
 

Referat: 
 
 

Elevrådet har på sidste elevrådsmøde lavet en liste, som de ønsker at fremlægge for skolebestyrelsen med deres 
ønsker til ændringer: 
 

• Elevrådet ønsker sig en mere bæredygtig skole. 

• Vandautomater på 1. sal og genetablering af vand 7.-9 årgang etableres 

• Affald på Trællerupskolen. Elevrådet ønsker en mere central affaldsordning med evt. papircontainer tættere 
på klasselokalerne. 

• Sensorer i alle lamper på skolen, så de slukker automatisk. 
 
 

 
       3.  Orientering fra ledelsen.  
             Skolernes Motionsdag 
             Hærværk på cykler og asfalt 
             Corona og test 
             Vejlederuddannelse og vejlederramme 
             Fokus på hårdt sprogbrug 
 
 
             (15 min.) 
 



 
  

Referat: 

 
Skolernes motionsdag blev igen i år afholdt med stor succes. Stor tilslutning til temaet ”Color run” og mange børn 
blev motiveret til at løbe og gå langt. Personalet ønsker, at dette bliver en tradition fremover. 
 
Hærværk på cykler omkring 3. årgang og asfaltmalingen ved P-pladsen er blevet påtalt i klasserne og er herefter 
stoppet. 
 
Coronasituationen. 
Der er pt. 5 smittede på skolen, og vi tester igen eleverne. Der testet to gange ugentligt.  
  
Vejlederuddannelse 
Der uddannes yderligere 2 vejledere på Trællerupskolen som læsevejleder i dansk og matematik. 
 
 

4. Køleskabe i klasselokalerne 
             Debat 
             (15 min.)        
 
Referat: 
 

Skolebestyrelsen bakker om den beslutning, der tages vedr. køleskabe i klasserne af ledelsen. Der ønskes en 
udmelding snarest, da der har været flere henvendelser omkring dette. 
 

5. Hvordan er det gået med indførelse af principper på skolen 
Info og debat 
(10 min) 

 
Overordnet er det gået godt med indførelse af principperne. Vi er dog opmærksomme på at accepten af bl.a. 
”mobilfri skole” 
Personalet oplever, at det kan være svært at sætte rammerne for ”mobilfri” skole. Eleverne er meget kreative i deres 
behov for at få/ ikke aflevere telefonerne. Eks. er bagpladen taget ud af et skab, og at eleverne afleverer deres gamle 
telefoner og beholder den fungerende i tasker. 
 
Der er forældre, der efterspørger om eleverne kan få lektier med hjem, de er nysgerrige efter hvor deres faglige 
niveau er efter indførelsen af ”lektiefri skole” 
 
Skoleledelsen er opmærksom på, at der i personalegruppen er nuanceforskelle ift. principper, som kan betyde at 
forældre oplever princippet forskelligt – alt efter hvilken lærer man har. 
 
Skoleledelsen tager dette punkt op på den først kommende personaledag i det nye år og præciserer princippet igen. 
 
 
 
 

6. Fortsættelse af arbejdet med princip ”Skole/Hjem-Samarbejde” 

 

Vi fortsætter arbejdet med princippet i 3 grupper og har besluttet, at der vælges en fra hver gruppe til at færdigskrive 
det. Det forventes, at det tages op på skolebestyrelsesmødet i december. 
 
 



 
  

 

7. EVT. 
(5 min.) 

 
1. Der ønskes et fast punkt på dagsorden med ”formandens beretning”. 
2. Badmintonafdelingen har valgt at bakke op om skolens opdeling og har i badmintonregi valgt at fastholde de 

klassevis/årgangsopdelte grupper. 
3. Vi har besluttet at genbesøge et tidligere besluttet punkt om afholdelse af sidste skoledag, for at sikre at vi 

træffer den bedste beslutning om rammerne for afholdelse af sidste skoledag. 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


